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Gemeente Nijkerk – Kort verslag vergadering raadscommissie I van 11 januari 2024 
 
Aanvang 20.00 uur, Raadzaal Stadhuis Nijkerk 
 
Aanwezig: de voorzitter: R. van Hussel; de commissiegriffier: I.P. van der Wielen-Bakker; de leden: M.C. 
van den Biggelaar (De Lokale Partij), T.J. Blankesteijn (CDA), H.J. Bokkers (CDA), J.J. Lok (ChristenUnie-
SGP), T.T.R. Luigjes (VVD), C.E.J. van Manen (Forum voor Democratie), H. Meijer (CDA), S. Ooijevaar 
(PRO21), N.G. Staal (VVD), T. van Valkenhoef (De Lokale Partij), B. Veldhuizen (CDA) – vanaf 20.05, 
D.H.J. van Wijnen (ChristenUnie-SGP) – vanaf 20.10. Namens het college is aanwezig: wethouder C.J. 
Windhouwer en als ambtelijke ondersteuning N. Weijers (agendapunt 2). 
 
1. Opening en vaststelling van de agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
2. Vaststellen Nota Reikwijdte en Detailniveau Duurzame verbinding A28: wind 
Vanavond hebben inwoners en andere belanghebbenden de gelegenheid om in te spreken bij het voorstel. 
Tijdens de raadscommissie van 18 januari zullen de raadscommissieleden met elkaar in gesprek gaan en 
een mening vormen. Er is dan geen gelegenheid om in te spreken. 
 
Als insprekers zijn aanwezig: 
- Dhr. S. Rambaran Mishre namens Stichting Duurzaam en Leefbaar Nijkerk 
- Dhr. W. van de Veen 
- Dhr. G. van Dijk namens Stichting Natuur- en Milieuzorg NW-Veluwe 
- Mevr. C. Salari 
- Dhr. A. de Swart 
- Dhr. F.W.A. de Jong 
- Dhr. E.J. van de Pol 
- Dhr. B. Hiemstra 
- Dhr. J. Vrielink 
- Dhr. G. Spronk 
- Dhr. B. de Bruin 

De heer Rambaran Mishre spreekt namens de Stichting Duurzaam en Leefbaar Nijkerk en geeft allereerst 
aan het niet eens te zijn met de manier waarop de zoekgebieden zijn vastgesteld. Namens de Stichting zijn 
diverse zienswijze, petities, WOO verzoeken en brieven verstuurd. Hij geeft aan dat er een afspraak 
gemaakt is over een klankbord- en ontwerpgroep die het onderzoekskader onder de loep zou nemen. Hij 
roept op om de gemaakte afspraken na te komen en de onderzoeksmethodiek en de adviezen van de 
commissie MER mee te nemen in de oplegnotitie. 
 
De heer van de Veen is inwoner van de wijk Doornsteeg en spreekt zijn zorgen uit over de hoogte van de 
windturbines. Hij vraagt aandacht voor de leefomgeving en de beleving van bewoners. Verder geeft hij aan 
niet tegen windmolens te zijn, maar op zoek te zijn naar de menselijke maat hierbij. Zijn perspectief heeft hij 
in een brief aan de raadsleden aangegeven. 
 
De heer van Dijk geeft namens Stichting Natuur- en Milieuzorg NW-Veluwe aan dat de beantwoording van 
de zienswijze helder is. De Stichting heeft bezwaren tegen de locatie Smitspol, maar kan zich vinden in de 
afweging in het mer-proces om tot een goed resultaat te komen. Hij pleit ervoor om de locatie, hoogte en het 
aantal windmolens gekoppeld af te wegen en daarbij ook een variant met uitsluitend 150 meter hoogte op te 
nemen. 
 
Mevrouw Salari geeft aan als inwoner een zienswijze ingediend te hebben waarop zij niet rechtstreeks een 
antwoord heeft ontvangen. Verder geeft zij aan nog veel vragen te hebben en zich niet welkom te hebben 
gevoeld bij de informatiebijeenkomsten, waar ze graag in gesprek had willen gaan met andere inwoners. Zij 
geeft aan dat de gemeente niet transparant is en vraagt om informatie over de plannen. 
 
De heer de Swart geeft aan dat hij geen goede onderbouwing ziet om dit traject te starten en maakt zich 
zorgen of we hiermee niet iets creëren wat achteraf niet handig is. 
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De heer de Jong sluit aan bij mevrouw Salari wat betreft de beantwoording van zijn zienswijze, ook deze is 
niet rechtstreeks beantwoord. Verder vraag hij onder andere aandacht voor de beperkte uitstoot van Nijkerk 
ten opzichte van de wereldwijde uitstoot. Ook spreekt hij zijn zorgen uit over de effecten voor de inwoners 
zoals geluid en slagschaduw en de keuze voor onzekere stroomvoorziening. Verder roept hij op om meer 
naar elkaar te luisteren. 
 
De heer Hiemstra vraagt aandacht voor een burgercoöperatie met als doel dat als er hier windturbines 
komen, die ten goede komen aan Nijkerk. Verder geeft hij aan blij te zijn met de invloed om als burger de 
energietransitie mede vorm te geven en met het beleid voor lokaal eigendom waarmee windmolens deels 
eigendom zijn van Nijkerkers en Nijkerkse bedrijven. Hij geeft aan graag te participeren met de 
windcoöperatie ‘Wind Op Nijkerk’. 
 
De heer Van de Pol vraagt aandacht voor een andere manier van omgaan met de huidige energiebehoefte 
en het opwekken van deze energie. Hij roept op om van fossiele brandstoffen naar duurzame mogelijkheden 
zoals wind te schakelen. 
 
De heer Vrielink geeft aan dat er uitgekeken moet worden naar andere energiebronnen en dat er technisch 
steeds meer mogelijk is. Hij vraagt aandacht voor het plaatsen van windmolens in Nijkerk door middel van 
een coöperatie zodat Nijkerkers daarvan profiteren. 
 
De heer Spronk geeft aan zich zorgen te maken over de mogelijke locatie C, de overlast van geluid en 
slagschaduw, de hoogtes van de windmolens en de geringe afstand tot de woonwijk. Hij vraagt zich af 
waarom er nu al verder onderzoek gedaan moet worden en de nieuwe landelijke normen en regelgeving niet 
afgewacht wordt. Hij vraagt de wijk Corlaer, net als de fauna en natura 2000 gebieden ontzien te worden. 
 
De heer De Bruin geeft aan het niet eens te zijn met het plan voor windmolens. Hij spreekt zijn zorgen uit 
over de volksgezondheid, geluidsoverlast en fijnstof. Verder geeft hij aan verbaasd te zijn over de timing van 
dit raadsvoorstel nu een aantal belangrijke uitgangspunten binnenkort veranderen, zoals de landelijke regels 
over afstandsnormen en dergelijke. Verder geeft hij aan dat pas in april duidelijk wordt of de schrapping van 
het zoekgebied in Oost-Nijkerk omwille van de wespendief terecht is. Ook geeft hij aan dat het Provinciaal 
coalitieakkoord een pas op de plaats voor windmolens in Gelderland maakt. Hij stelt voor het raadsvoorstel 
vier maanden uit te stellen. 
Verder vraagt hij nog aandacht voor de procedure en de niet inhoudelijke beantwoording van zijn zienswijze 
en vraagt hij het besluit om windmolens te plaatsen te heroverwegen. 
  
De commissieleden danken de insprekers voor hun inbreng en stellen nog enkele vragen ter verduidelijking. 
De insprekers reageren op de gestelde vragen.  
 
Na deze vragenronde dankt de voorzitter de insprekers voor hun komst. 
  
3. Sluiting  
De vergadering wordt om 21.20 uur gesloten. 
 
Opgesteld te Nijkerk op 16 januari 2024. 
 
De commissiegriffier,  De voorzitter, 
 
 
 
I.P. van der Wielen-Bakker R. van Hussel 
 
 


